

Dokumentationen der ETH-Bibliothek



Angehörige der ETH Zürich finden hier Dokumentationen der ETH-Bibliothek. Diese geben Hilfe zur Nutzung von Applikationen und Dienstleistungen für Wissenschaft und Forschung.

Members of ETH Zurich find documentations of ETH Library on this platform. These give help using the applications and the services for science and research.



Forschungsdatenmanagement und Datenerhalt

Anleitungen, Merkblätter, Use Cases zu Formatfragen und unsere FAQ rund um Forschungsdatenmanagement und Datenerhalt an der ETH Zürich.



Research Data Management and Digital Curation

Instructions, notices, use cases to format questions and our FAQ around Research Data Management and Digital Curation at ETH Zurich.



Research Collection

Anleitungen, Dokumentation und FAQs zu allen Fragen rund um die Research Collection, die Publikationsplattform der ETH Zürich.



Research Collection

Instructions, documentation and FAQs on all questions concerning the Research Collection, the publication platform of the ETH Zurich.



E-Pics

Dokumentation und Anleitungen rund um E-Pics und das Thema Bildverwaltung. E-Pics ist die Plattform für Bildkataloge der ETH Zürich.



E-Pics

Documentation and instructions on every aspect of E-Pics and image management. E-Pics is the platform for image catalogues of ETH Zurich.



DOI Desk

Guidelines and instructions for registering Digital Object Identifiers via ETH Zurich's DOI Desk.